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PROTOKÓŁ NR LXIX/24 

z LXIX sesji Rady Gminy Wojciechów, która odbyła się 22 marca 2024 roku 

w Gminnym Ośrodku Kultury w Wojciechowie  

i trwała od godz. 09.00 do godz. 14.06  

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych: 

1. Miłosz Adamczyk, 

2. Mariusz Błaszczak, 

3. Bogusława Anna Grzelak, 

4. Stanisław Kamela, 

5. Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, 

6. Tomasz Kowalski, 

7. Tomasz Marek Madej, 

8. Dariusz Malik, 

9. Marcin Mirosław, 

10. Grzegorz Piróg, 

11. Michał Sumioski, 

12. Andrzej Twardowski, 

13. Anna Zabiegła. 

14. Jarosław Paweł Zubrzycki. 

Radni nieobecni: 

1. Grzegorz Matyjasik. 

 

Spoza Rady w obradach uczestniczyli: Artur Markowski – Wójt Gminy, Tomasz Zielonka – 

Zastępca Wójta Gminy, Mirosława Walat-Maciejka - Skarbnik Gminy, Aleksandra Kowalczyk - 

prawnik UG Wojciechów, Paweł Szumera – Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich w Lublinie, 

Bożena Pajduszewska – Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Lublinie z/s w Bełżycach, 

Joanna Kaznowska – Radna Powiatu Lubelskiego, Anna Rynkowska – Radna Powiatu 

Lubelskiego, Agnieszka Gąska – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Wojciechowie, 

Wojciech Mirosław – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Wojciechowie, przedstawiciele 

rodziców uczniów ze Szkoły Podstawowej w Miłocinie oraz sołtysi.  

 

Ad. pkt. 1. Otwarcie obrad. 

Otwarcia obrad dokonał Przewodniczący Rady Gminy Wojciechów – Michał Sumioski. 

Przywitał uczestniczących w obradach radnych, sołtysów oraz wszystkich gości.  

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że z ustawowego składu 

15 radnych obecnych jest 13 radnych, co stanowi quorum wymagane do podejmowania 

prawomocnych uchwał. (Listy obecności stanowią załącznik do protokołu) 

 

Ad. pkt. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Proponowany porządek obrad wszyscy radni otrzymali w zaproszeniach na sesję, był 

on również udostępniony na Portalu Mieszkaoca pod adresem wojciechow.esesja.pl. 

(Proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu)   
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Wójt Gminy Artur Markowski zgłosił wniosek formalny o wprowadzenie do porządku 

obrad dodatkowego punktu tj.: Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia przez Gminę 

Wojciechów porozumienia o współpracy z gminami Nałęczów, Bełżyce, Wąwolnica, 

Poniatowa przy realizacji inwestycji B2.2.2 pn. Instalacje OZE realizowane przez społeczności 

energetyczne, zwanej dalej „Przedsięwzięciem” dofinansowanej ze środków Krajowego Planu 

Odbudowy i Zwiększania Odporności (KPO). 

 

Przewodniczący Rady Michał Sumioski poddał pod głosowanie wniosek formalny Wójta 

o wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie 

zawarcia przez Gminę Wojciechów porozumienia o współpracy z gminami Nałęczów, Bełżyce, 

Wąwolnica, Poniatowa przy realizacji inwestycji B2.2.2 pn. Instalacje OZE realizowane przez 

społeczności energetyczne, zwanej dalej „Przedsięwzięciem” dofinansowanej ze środków 

Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększania Odporności (KPO). 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Miłosz Adamczyk, Mariusz Błaszczak, Bogusława Anna Grzelak, Stanisław Kamela, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, 

Marcin Mirosław, Grzegorz Piróg, Michał Sumioski, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki 

NIEOBECNI (2) Grzegorz Matyjasik, Andrzej Twardowski 

 

Innych wniosków, co do zmian porządku nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

Michał Sumioski poddał pod głosowanie całośd porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Miłosz Adamczyk, Mariusz Błaszczak, Bogusława Anna Grzelak, Stanisław Kamela, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, 

Marcin Mirosław, Grzegorz Piróg, Michał Sumioski, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki 

NIEOBECNI (2) Grzegorz Matyjasik, Andrzej Twardowski 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła następujący 

porządek obrad LXIX sesji Rady Gminy Wojciechów: 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie LXIX sesji Rady Gminy Wojciechów w VIII kadencji 2018 - 2023. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LXVIII sesji Rady Gminy Wojciechów. 

4. Informacja Wójta Gminy Wojciechów z działalności w okresie między sesjami Rady Gminy. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Wojciechów z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja Przewodniczących komisji stałych Rady Gminy Wojciechów z działalności 

w okresie międzysesyjnym. 
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7. Informacja na temat stanu dróg wojewódzkich na terenie gminy Wojciechów oraz 

planowanych na 2024 rok pracach remontowych i modernizacyjnych. 

8. Informacja na temat stanu dróg powiatowych na terenie gminy Wojciechów oraz 

planowanych na 2024 rok pracach remontowych i modernizacyjnych. 

9. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Wojciechowie za 2023 

rok. 

10. Przyjęcie sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Wojciechowie za 

2023 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. (Druk nr 11.2/2024) 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na rok 2024. (Druk nr12.2/2024) 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę Wojciechów pomocy finansowej 

Powiatowi Lubelskiemu na realizację zadania pn.: „Budowa drogi dla pieszych i rowerów w 

ciągu drogi powiatowej nr 2238L Halinówka-Góra-Bełżyce w miejscowości Szczuczki VI 

Kolonia”. (Druk nr 13/2024) 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wojciechów na 2024 rok. 

(Druk nr 14/2024) 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia sztandaru Gminy Wojciechów. 

(Druk nr 15/2024) 

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustanowienia herbu, flagi i pieczęci 

urzędowych Gminy Wojciechów oraz zasad ich używania. (Druk nr 16/2024) 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia przez Gminę Wojciechów porozumienia o 

współpracy z gminami Nałęczów, Bełżyce, Wąwolnica, Poniatowa przy realizacji inwestycji 

B2.2.2 pn. Instalacje OZE realizowane przez społeczności energetyczne, zwanej dalej 

„Przedsięwzięciem” dofinansowanej ze środków Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększania 

Odporności (KPO). (Druk nr 17/2024) 

18. Sprawy różne. 

19. Zakooczenie obrad LXIX sesji w VIII kadencji 2018 - 2023. 

 

Ad pkt 3. Przyjęcie protokołu z LXVIII sesji Rady Gminy Wojciechów. 

 Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania nad przyjęciem protokołu 

z LXVIII sesji. Każdy z radnych otrzymał wstępny protokół do zapoznania się z jego treścią, 

ponadto protokół był udostępniony na Portalu Mieszkaoca pod adresem wojciechow.esesja.pl 

oraz na stanowisku ds. obsługi Rady Gminy w Urzędzie Gminy Wojciechów.  

 Radny Stanisław Kamela zgłosił uwagę dotyczącą listy obecności radnych, która nie 

odzwierciedla stanu faktycznego. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał protokół pod głosowanie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (10) Miłosz Adamczyk, Mariusz Błaszczak, Bogusława Anna Grzelak, Stanisław Kamela, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik, 

Marcin Mirosław, Grzegorz Piróg, Michał Sumioski, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Marcin Mirosław 

NIEOBECNI (4) Mariusz Błaszczak, Stanisław Kamela, Grzegorz Matyjasik, Grzegorz Piróg 

Radni wymaganą większością głosów przyjęli protokół z LXVII sesji Rady Gminy Wojciechów. 

 

Ad pkt 4. Informacja Wójta Gminy Wojciechów z działalności w okresie między sesjami Rady 

Gminy. 

Informację przedstawił Wójt Gminy Artur Markowski. Na wstępie poinformował 

o zarządzeniach, które były wydane w okresie od 16 lutego 2024 roku, tj. od ostatniej sesji do 

dnia 21 marca 2024 roku. (Lista zarządzeo stanowi załącznik do protokołu) 

 Następnie Wójt przedstawił informację na temat wydarzeo i spotkao, w których 

uczestniczył. 

Radni nie zgłosili pytao, zatem Przewodniczący Rady Gminy na tym zakooczył ten 

punkt obrad. 

 

Ad. pkt 5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Wojciechów z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

 Informację przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. Uczestniczył m.in.: 

10 marca Gminny Dzieo Kobiet, 16 marca wernisaż wystaw malarskich w GOK, 17 marca 

uroczystośd odsłonięcia pomnika H. Dekutowskiego ps. Zapora w Bełżycach, udział w 

posiedzeniu Komisji Budżetowej w dniu 20 marca. 

 W tym punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady udzielił głosu przybyłym na sesję 

przedstawicielom i rodzicom dzieci szkoły podstawowej w Miłocinie. Przedstawili złą sytuację 

jaka ma miejsce w szkole dotycząca nauczyciela, który jest posądzony o molestowanie oraz 

działao Dyrekcji i brak reakcji na docierające do niej sygnały, co negatywnie wpływa na 

funkcjonowanie szkoły, pracę nauczycieli i realizację zajęd dydaktycznych. 

 Głos w dyskusji jako pierwszy zabrał Sławomir Drozd, były nauczyciel obecnie dziadek 

ucznia. Na wstępie wyjaśnił, że powodem jego obecności na sesji jest to, iż jest zaniepokojony 

tym co się dzieje w szkole w Miłocinie. Jego zdaniem w szkole dzieje się bardzo źle i odbija się 

to bardzo negatywnie na uczniach. Między innymi dlatego że w tym momencie nie jest 

realizowana podstawa programowa gdyż zajęcia dydaktyczne nie odbywają się. Zwrócił uwagę 

iż w tej sprawie była u Wójta delegacja rodziców ale nie otrzymała żadnej odpowiedzi 

dotyczącej rozwiązania tej sytuacji. 

 Następnie głos zabrała Ilona Skałecka, przedstawicielka rodziców. Przedstawiła notatkę 

ze spotkania z Wójtem, opisała sytuację, która jest w szkole. Jej zdaniem jest brak woli ze 

stroni Dyrektor szkoły na spotkanie z rodzicami. Szkoła nie spełnia swoich podstawowych ról 

jakimi są rola dydaktyczna, opiekuocza i wychowawcza. Niektóre dzieci boją się nawet chodzid 

do szkoły. Nauczyciele również są zastraszani i mobbingowani. W szkole brakuje 

podstawowych materiałów biurowych w związku z czym papier muszą kupowad rodzice. 

Wskazała również, że w godzinach późnonocnych w szkole często przebywa mąż pani 

Dyrektor. 
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 Wójt odniósł się do wypowiedzi i do wszystkich przedstawionych kwestii. Zwrócił 

uwagę, że obecnie postępowanie cały czas się toczy. Dodał, że w momencie powzięcia 

informacji, że w szkole dzieje się źle, natychmiast została zwołana Komisja Oświaty . Na 

posiedzeniu, które odbyło się 31 stycznia Dyrektor szkoły przedstawiła informacje. Zostało 

złożone zawiadomienie do prokuratury. Zadał rodzicom pytanie dlaczego reagują dopiero 

teraz jeśli ta cała sytuacja dzieje się już od października? 

 Głos zabrał zaproszony na sesję Paweł Szumera, który stwierdził, że nie popełnił 

przestępstwa przemywając z żoną w szkole i jeśli ktoś uważa inaczej to ma prawo złożyd 

zawiadomienie. 

 Wójt poinformował, że w dniu dzisiejszym ma odbyd spotkanie z Dyrektorką szkoły i 

poinformuje o jego wynikach. Dodał że na chwilę obecną nie ma podstaw do zwieszenia 

Dyrektor. 

 Zdaniem S. Drozda jest to kuriozalna sytuacja, że organ prowadzący nie może zawiesid 

Dyrektor. Zła sytuacja, która teraz panuje w szkole doprowadzi do tego, że rodzice zaczną 

przenosid dzieci do innych szkół.  

 Odnosząc się do tematu Przewodniczący Rady wyjaśnił, że radni o całej sytuacji 

dowiedzieli się dopiero z anonimowych pism które wpłynęły w styczniu i od razu zostało 

zwołane posiedzenie Komisji Oświaty. Odniósł się do spotkania, które odbyło się w marcu, 

zwracając uwagę że w takich spotkaniach powinni również uczestniczyd radni z Komisji 

Oświaty. 

 Następnie głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty Jarosław Zubrzycki. Na wstępie 

podziękował, za pisma które wpłynęły do Rady zwracając jednocześnie uwagę, że mogłyby nie 

byd anonimowe. Na nadzwyczajnym posiedzeniu Komisji Oświaty, które odbyło się 31 stycznia 

obecna była jedynie Dyrektor szkoły w Miłocinie, która przedstawiła informacje a zabrakło 

przedstawicieli drugiej strony. Poinformował, że jest możliwośd udostępnienia nagrania z tego 

spotkania. Radny dodał, że wszystko powinno byd zgłoszone odpowiednim służbom a sprawa 

jak najszybciej rozwiązana.  

 Zdaniem S. Drozda trzeba coś zrobid aby ta sytuacja się rozwiązała. Przede wszystkim 

zadziaład musi Wójt. Rodzice są rozgoryczeni, że nic się nie dzieje. 

 Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że jeśli sytuacja się nie poprawi to dzieci będą 

przenoszone do innych szkół a co za tym idzie staniemy przed problemem co dalej z tą 

placówką. 

 Wójt zwrócił się do rodziców z pytaniem jak oceniali pracę Dyrektor i czy mieli do niej 

zastrzeżenia do czasu wypłynięcia tej sytuacji? 

 Przedstawicielka rodziców odpowiedziała, że ważne jest to co dzieje się w tej chwili. 

Dzieci nie otrzymały nawet wsparcia psychologicznego. Rodzice chcą aby Wójt podjął 

radykalne kroki i przede wszystkim przedstawił jakieś konkrety.  

 Na zakooczenie rodzice przedstawili Wójtowi swój postulat o pomoc oraz odwołanie 

obecnej Dyrektor Szkoły Podstawowej w Miłocinie. 

 Skarbnik poruszyła również kwestie dotyczące finansów placówki informując, że szkoła 

posiada własny dosyd duży budżet i ma środki zarówno na materiały biurowe jak i na bieżące 

remonty. W związku z czym rodzice nie są zobowiązani do zakupu papieru. 
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 Zakaoczając ten punkt porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował rodzicom za 

przybycie i obszerną informację, po czym zarządził kilkuminutową przerwę w obradach. Po 

wznowieniu obrad Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu. 

 

W trakcie dyskusji do obrad dołączył radny Andrzej Twardowski a posiedzenie opuścił radny 

Mariusz Błaszczak. 

 

Ad. pkt 6. Informacja Przewodniczących komisji stałych Rady Gminy Wojciechów  

z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Od ostatniej sesji tj. od 16 lutego 2024 roku odbyły się trzy posiedzenia komisji stałych 

Rady Gminy Wojciechów, w tym jedno posiedzenie wspólne: 

14 marca – posiedzenie Komisji Prawa, Porządku Publicznego, Rolnictwa, Środowiska 

i Gospodarki Wodnej, sprawozdanie z działalności OSP z terenu gminy Wojciechów, 

omówienie projektu uchwały w sprawie „ Programu opieki nad zwierzętami”, analiza 

ściągalności podatków i opłat za odpady komunalne za 2023 rok. 

20 marca - posiedzenie Komisji Budżetowej, radni zajmowali projektami uchwał w sprawie 

zmian wpf i zmian budżetu gminy. Podsumowanie działalności Komisji.  

21 marca – posiedzenie wspólne Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych 

i Komisji Prawa, Porządku Publicznego, Rolnictwa, Środowiska i Gospodarki Wodnej. 

Spotkanie poświęcone organizacji uroczystości związanej z ustanowieniem i przekazaniem 

sztandaru. 

Przewodniczący Rady powitał zaproszoną na sesję Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych z/s w Bełżycach Bożenę Pajduszewską. 

 Po wyczerpaniu głosów w dyskusji Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego 

punktu porządku obrad.  

 

Ad. pkt 7. Informacja na temat stanu dróg wojewódzkich na terenie gminy Wojciechów oraz 

planowanych na 2024 rok pracach remontowych i modernizacyjnych. 

 Informację przedstawił zaproszony na obrady Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich w 

Lublinie Paweł Szumera. Przez teren gminy przebiega droga wojewódzka 827 na odcinku o 

długości 7 kilometrów. Co roku prowadzone jest bieżące utrzymanie, w tym oznakowanie, 

koszenie, podcinka zakrzaczeo. Oprócz tego prowadzone są również remonty cząstkowe. W 

roku 2024 na liście podstawowej do realizacji znalazła się przebudowa skrzyżowania tzw. 

Ronda. Na liście rezerwowej znalazły się natomiast takie inwestycje jak budowa chodnika czy 

przebudowa skrzyżowania. Ponadto na rzecz Gminy przekazane zostały materiały rozbiórkowe 

i destrukt. 

 Radny Tomasz Kowalski zapytał, czy planowany jest remont odcinka drogi 

wojewódzkiej 827 od m. Maszki do ronda w Sadurkach? 

 Dyrektor P. Szumera odpowiedział, że remont tego odcinka nie był przewidziany. 

 Radny Stanisław Kamela zwrócił uwagę na potrzebę budowy chodnika, że na jego 

realizację mieszkaocy czekają już bardzo długo. Poinformował o złożonej interpelacji w 

sprawie utworzenia przejścia dla pieszych przy Urzędzie Gminy. Radny wskazał, że problemem 

jest nadmierna prędkośd pojazdów. Można to zgłaszad na Krajową Mapę zagrożeo. 
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 Dyrektor P. Szumera podzielił zdanie radnego S. Kameli, że chodnik jest ważny ale 

niestety środki są ograniczone. Dodał, że byd może po przetargach, jeśli będą jakieś 

oszczędności pojawi się szansa na realizację któregoś z pozostałych zadao z listy rezerwowej. 

O to aby Rondo, które jest najdroższą inwestycją, znalazło się na liście podstawowej zabiegali 

Wójt oraz radny M. Mirosław i M. Adamczyk. Odnośnie przejścia dla pieszych to musi byd 

spełnionych szereg warunków, w tym doświetlenie które podraża jego wykonanie.  

 Radny S. Kamela zapytał, dlaczego nie ma zgody na ustawienie w pasie drogi 

wojewódzkiej tabliczek z numerami posesji? 

 Dyrektor odpowiedział, że każda decyzja, jeśli była wydana zawiera uzasadnienie. 

 Wójt poinformował o zaplanowanych inwestycjach przy drodze wojewódzkiej: 

przebudowa skrzyżowania przy Stokrotce, przebudowa skrzyżowania przy lecznicy. Ponadto 

wydane są warunki na budowę ścieżki pieszo-rowerowej od Bełżyc do Nałęczowa w ramach 

LOM. Koszt gminy to około 1,7 mln zł. 

 Przewodniczący Rady podziękował Dyrektorowi za przedstawione informacje. Jego 

zdaniem bardzo zasadna jest przebudowa skrzyżowania przy Stokrotce. Wyraził nadzieję, że 

Rondo zostanie w koocu wykonane, gdyż przeprowadzone remonty nie przyniosły 

pożądanego efektu.  

 Zdaniem Wójta Rondo zdecydowanie poprawi bezpieczeostwo i usprawni ruch.  

 Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że ze względu na koniecznośd poprawy 

bezpieczeostwa istnieje potrzeba przebudowy skrzyżowania przy Stokrotce oraz wykonania 

chodnika.  

 Radny S. Kamela dodał, że potrzeba budowy chodnika zawsze była zgłaszana do 

Urzędu Gminy ale nigdy poza Urząd nie wyszła. 

 Radny Dariusz Kołodziejczyk zwrócił się z prośbą o możliwośd położenia nowej 

nawierzchni od nowo wybudowanego ronda w kierunku skrzyżowania drogi na Bełżyce. 

 Dyrektor ZDW odpowiedział, że jeśli Gmina zawarłaby to w dokumentacji, wówczas 

zostałoby to wykonane.  

 Przewodniczący Rady podziękował za przedstawione informacje. 

 

Ad. pkt 8. Informacja na temat stanu dróg powiatowych na terenie gminy Wojciechów oraz 

planowanych na 2024 rok pracach remontowych i modernizacyjnych. 

 Informację przedstawiła obecna na sesji Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych z/s 

w Bełżycach – Bożena Pajduszewska. Na wstępie podkreśliła, iż współpraca z władzami Gminy 

układa się bardzo dobrze. Dyrektor przedstawiła ogólne informacje. Poinformowała, że przez 

teren gminy Wojciechów przebiega 7 dróg powiatowych o łącznej długości 33 kilometry w 

dobrym stanie technicznym. Planowana jest aktualizacja dokumentacji Stałej Organizacji 

Ruchu, czyli dostosowanie oznakowania poziomego i pionowego do obecnych realiów. W 

głównej mierze budowa oznakowania interaktywnego, grubowarstwowe malowanie 

oznakowania poziomego, lepsze oznakowanie skrzyżowao i włączeo. Korzystając z okazji 

zwróciła się z prośbą o zgłaszanie wszelkich uwag dotyczących oznakowania. Zdaniem 

Dyrektor należy zadbad o drogi, gdyż to one są wizerunkiem zarówno Gminy jak i Powiatu. 

Zwróciła uwagę, że Gmina Wojciechów, ze względu na swoje walory turystyczne traktowane 
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są priorytetowo. Dyrektor poinformowała, że w najbliższym czasie będzie przygotowywany 

projekt budowy traktu pieszo-rowerowego w m. Szczuczki VI Kolonia.  

 Przewodniczący Rady zgłosił uwagę dotyczącą zimowego utrzymania drogi powiatowej 

w kierunku Poniatowej, że nawierzchnia na odcinku od Wojciechowa do Szczuczek była 

bardzo śliska. Zapytał również, skąd pomysł budowy ścieżki pieszo-rowerowej, która nie 

będzie się z niczym łączyła? Dodał, że na posiedzeniu Komisji Rady Gminy radni podeszli do 

tego sceptycznie. Koszty są bardzo wysokie. 

 Dyrektorka ZDP wyjaśniła, że realizacja tego projektu zostanie sfinansowana ze 

środków zewnętrznych w związku z czym można wykonad inwestycje i otrzymad środki lub nie 

robid nic. Jeśli chodzi o ten projekt to aprobatę wyraził 12 gmin, w sumie około 30 

kilometrów. 

 Radny Stanisław Kamela zwrócił uwagę, że w sezonie zimowym wzdłuż drogi 

w kierunku Halinówki nie były rozstawione siatki przez co śnieg nawiewał na jezdnię i była 

słaba przejezdnośd. Radny zapytał również o możliwośd zmiany statusu drogi w m. Nowy Gaj, 

odcinek w lesie. Wystąpił także z wnioskiem o umiejscowienie na tej drodze na zakręcie tablic 

kierunkowych.  

 Odnośnie urządzeo odśnieżnych Dyrektor B. Pajduszewska wyjaśniła, że nie są one 

ustawiane już od dwóch lat ponieważ ta usługa była bardzo droga. Natomiast co do zmiany 

statusu to należy w tej sprawie złożyd stosowny wniosek. Dyrektor poinformowała również o 

najbliższych planach na 2024 w tym remontach cząstkowych, które dzięki zakupowi 

remontera będą prowadzone na lepszych urządzeniach i z lepszą mieszanką. 

 Sołtys wsi Wojciechów-Kolonia Piąta zwróciła uwagę, że droga powiatowa w kierunku 

Charza ma 12 metrów pasa drogowego i również tam przydałby się chodnik.  

 Przewodniczący Rady zgłosił koniecznośd naprawy spękao na nawierzchni drogi 

powiatowej w kierunku Miłocina, wycinki zakrzaczeo oraz poprawy estetyki chodnika i 

barierek na skrzyżowaniu dróg w kierunku Łubek i Szczuczek. 

 Radny Dariusz Kołodziejczyk zwrócił się z prośbą o zwrócenie uwagi na zarośnięte 

chodniki oraz barierki przy nowo wybudowanej drodze w kierunku Niezabitowa.  

 Sołtys wsi Nowy Gaj Anna Czerniec poruszyła kwestię drogi w Nowym Gaju na odcinku 

przez las. 

 Głos zabrał Wójt. Potwierdził, iż faktycznie droga o której wspomniała sołtys E. Masiak-

Sokołowska ma 12 m. pasa drogowego. Odnośnie potrzeb, wskazał, że remontu wymaga 

odcinek nawierzchni drogi powiatowej od skrzyżowania przy lecznicy w kierunku Nowego 

Gaju jak również sam chodnik, który tam się znajduje. Podziękował za utrzymanie poboczy 

wspomnianego odcinka drogi przez las. 

 W trakcie dyskusji na obrady przybyli Radna Powiatu Joanna Kaznowska oraz 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Wojciechowie Wojciech Mirosław. Przewodniczący 

Rady powitał przybyłych gości. 

 W dalszej części dyskusji głos zabrała sołtys wsi Sporniak Elżbieta Basak. Zapytała o 

możliwośd budowy chodnika w Sporniaku? 

 Dyrektor B. Pajduszewska odpowiedziała, że w planie finansowym to zdanie nie 

zostało ujęte. Niemniej jednak należy zabiegad w Zarządzie Powiatu o możliwośd jego 

realizacji. 
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 Wójt dodał, że na chwilę obecną faktycznie środków nie ma ale został złożony wniosek 

na budowę tego chodnika. Dokumentacja na chodnik jest wykonana i jeśli tylko pojawią się 

środki będziemy zabiegad aby to zadanie zrealizowad. 

 Przewodniczący Rady przypomniał, że do wykonania są jeszcze skrzyżowania i zapytał z 

kim było ustalane wykonanie projektu na chodnik w Sporniaku? Wytknął Wójtowi, że na 

Komisji Budżetowej radni zastanawiali się nad wydatkowaniem każdej złotówki a tu 

planowane są milionowe inwestycje. 

 Wójt odpowiedział, że w żadnej kwestii Rada nie została pominięta. Zadanie było 

procedowane na posiedzeniach Komisji. 

 Zdaniem Przewodniczącego Rady ze względu na zadłużenie, Gmina powinna zająd się 

realizacją inwestycji, które już są ujęte w planach a nie szukaniem kolejnych. 

 Powracając do dyskusji dotyczącej dróg powiatowych sołtys wsi Łubki-Kolonia Piotr 

Matys zgłosił zasypany przepust i brak odpływu wód. 

 Radna Powiatu Anna Rynkowska zwróciła się z prośbą o remont nawierzchni drogi przy 

lecznicy. 

 Dyrektorka B. Pajduszewska zwróciła uwagę iż gminy zgłaszają wiele potrzeb ale 

należałoby się zastanowid i przedyskutowad czy jest się gotowym na partycypację w kosztach. 

Jeżeli gmina chce realizowad inwestycje musi mied zabezpieczone środki. Ponadto budżet 

Powiatu też jest ograniczony.  

Obrady opuścił radny Miłosz Adamczyk. 

 Sołtys wsi Łubki Teresa Plewik poinformowała, że w trakcie prac związanych 

z remontem drogi powiatowej w Łubkach pas drogowy został wytyczony w jej działce. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że jest to temat do przedyskutowania poza sesją na 

spotkaniu w Zarządzie Dróg Powiatowych. 

 Radny Jarosław Zubrzycki stwierdził, że ogólnie drogi powiatowe na terenie gminy są w 

dobrym stanie. Jedyne co może zarzucid to brak wymalowanej osi jezdni. 

 Dyrektorka ZDP odpowiedziała, że zostały podjęte działania zmierzające poprawy 

bezpieczeostwa na drogach. Sukcesywnie będzie prowadzona wycinka zakrzaczeo i 

aktualizacja systemu oznaczeo ruchu. 

 Głos zabrała radna Anna Grzelak. Podkreśliła, że chodnik w Szczuczkach VI Kolonii jest 

naprawdę potrzebny. Zgłosiła koniecznośd remontu chodnika w Szczuczkach. 

 Odnosząc się do tematu chodnika w Sporniaku radny Tomasz Madej stwierdził, że 

inwestycja zdecydowanie poprawia bezpieczeostwo i dlatego mieszkaocy będą apelowad do 

Zarządu Powiatu o jego realizację. Podziękował za wykonane prace bieżące, za szybkie reakcje 

na zgłaszane interwencje. Radny zgłosił potrzebę poprawy oznakowania przejścia dla pieszych 

na wysokości szkoły w Palikijach. 

 Radna Powiatu Anna Rynkowska zwróciła się z prośbą o poprawę wyglądu mostu w 

Palikijach oraz naprawę barierek.  

 Zakaoczając dyskusję w tym punkcie obrad Przewodniczący Rady podziękował 

Dyrektor ZDP Bożenie Pajduszewskiej za udział w sesji i przedstawione informacje. 

 Dyrektor ZDP również podziękowała za możliwośd udziału w obradach i zwróciła się z 

prośbą o zgłaszanie wszelkich interwencji. 
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 Przewodniczący Rady ogłosił kilkuminutową przerwę w obradach. Po wznowieniu 

obrad zakooczył ten punkt porządku obrad i przeszedł do kolejnego. 

 

Ad. pkt 9. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Wojciechowie 

za 2023 rok. 

 Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Wojciechowie przedstawiła 

Dyrektor GOK – Agnieszka Gąska. Po przedstawieniu informacji podziękowała za udzielone 

dotacje oraz przyznane środki dzięki, którym mogły byd realizowane różne projekty. Ocenę 

formalną przeszedł projekt na wykonanie sceny przy Wieży oraz remontu toalet i mappingu. 

W tym roku organizowane będą jubileuszowe imprezy kowalskie na które GOK jest w trakcie 

pozyskiwania środków z różnych źródeł, Urzędów w tym ze Starostwa od którego wpłynęła 

odpowiedź negatywna. (Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu) 

 Przewodniczący Rady Gminy podziękował Dyrektor za ciężką pracę, za przygotowanie 

wszystkich wydarzeo gminnych. Zwrócił się do radnych z prośbą o aktywne uczestnictwo w 

tych imprezach. Pogratulował Dyrektor i całemu zespołowi. Oznajmił, że przykrym jest fakt, że 

Starostwo nie chce udzielid wsparcie finansowego imprezom kowalskim. 

 Anna Rynkowska dodała, że jej również jest przykro i razem z radną Joanną Kaznowską 

będzie tej sprawie monitowad. 

 Zdaniem Joanny Kaznowskiej należy napisad kolejny wniosek. 

 Wójt wyjaśnił, że Zarząd nie przyznał dofinansowania ze względu na to, iż w tym 

momencie takich środków nie miał. Należy ponownie złożyd wniosek. Następnie podziękował 

Dyrektor GOK i całemu zespołowi za promocję Gminy i za organizację wszystkich wydarzeo. 

 Głos zabrała radna Bogusława Grzelak, która w imieniu własnym oraz mieszkaoców 

złożyła podziękowania za przygotowanie oprawy uroczystości w Szczuczkach. 

 Na zakooczenie Przewodniczący Rady podziękował za przedstawione informacje. 

 

Ad. pkt 10. Przyjęcie sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Wojciechowie za 2023 rok. 

 Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Wojciechowie przedstawił 

Kierownik OPS - Wojciech Mirosław. (Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu) 

 Następnie głos zabrał Wójt, który podziękował za dotychczasową współpracę, za 

miniony rok ciężkiej pracy. 

 Przewodniczący Rady dołączył do podziękowao.  

 Radna Powiatu Anna Rynkowska zwróciła uwagę, że w związku z rozwojem i postępem 

cywilizacyjnym nastąpiło zwiększenie usług świadczonych na rzecz społeczeostwa a co za tym 

idzie zwiększyły się obowiązki i zadania dla ośrodków pomocy społecznej. 

 Kierownik OPS również podziękował za dotychczasową współpracę. 

 
Ad. pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. (Druk nr 
11.2/2024) 

Uzasadnienie podjęcia w/w uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy – 
Mirosława Walt-Maciejka. 
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 Przewodniczący Komisji Budżetowej Tomasz ,Kowalski poinformował, że na ostatnim 
posiedzeniu Komisji, które odbyło się w dniu 20 marca, radni pozytywnie zaopiniowali 
przedstawiony projekt uchwały. 
 
Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 
przedstawiony projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej – druk nr 
11.2/2024. 
Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Bogusława Anna Grzelak, Stanisław Kamela, Dariusz Kołodziejczyk, Tomasz 

Kowalski,  Dariusz Malik,  Marcin Mirosław, Grzegorz Piróg, Michał Sumioski, Andrzej 

Twardowski, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki.  

NIEOBECNI (4) Miłosz Adamczyk, Mariusz Błaszczak, Tomasz Marek Madej, Grzegorz 

Matyjasik.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LXIX/381/24 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Ad. pkt 12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na rok 2024. (Druk nr 

12.2/2024) 

Zmiany budżetowe przedstawiła i szczegółowo omówiła Skarbnik Gminy – Mirosława 

Walat-Maciejka. Dotyczą one m.in.: 

Wydatki 

1) Zwiększenie o kwotę 930 723,22 zł. 

2) Zmniejszenie o kwotę 24 743,22 zł.  

 Skarbnik omówiła zmiany pozostałych załączników do uchwały. 

 Głos zabrał radny Tomasz Kowalski, który zwrócił się do Wójta o głęboką analizę 

sytuacji w szkole w Miłocinie. Jego zdaniem Gmina nie może pozwolid sobie na utratę uczniów 

gdyż pociągnie to za sobą problemy finansowe. Już teraz na wynagrodzenia dla nauczycieli 

brakuje około 700 tysięcy złotych. Odnośnie Planu Zagospodarowania Przestrzennego gdyż 

pojawiła się możliwośd uzyskania dofinansowania w ramach KPO i niebawem rozpocznie się 

nabór. Radny zwrócił uwagę na trudną sytuację finansową gminy. Potrzeb jest bardzo dużo i 

należy do tego z rozsądkiem. Budżet jest napięty i na pewno nie uda się zrealizowad 

wszystkich zaplanowanych zadao. Gminna powinna przystopowad z planowaniem nowych 

inwestycji. Następnie przedstawił opinię Komisji Budżetowej. Poinformował, że na 

posiedzeniu, które odbyło się 20 marca Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie zmian 

budżetu Gminy na 2024 rok i zaopiniowała go pozytywnie. 

 Wójt wyjaśnił, że wszystkie zadania realizowane są na bieżąco, jedynie z winy 

wykonawcy z opóźnieniem wykonane były drogi w Palikijach i Miłocinie. Również przetargi idą 

bardzo dobrze. 

 Przewodniczący Rady poinformował że w ramach KPO ogłoszone są nabory na 

termomodernizację obiektów użyteczności publicznej i zabytków z czego warto byłoby 

skorzystad.  
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Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Michał Sumioski 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na rok 

2024 - druk nr 12.2/2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Bogusława Anna Grzelak, Stanisław Kamela, Dariusz Kołodziejczyk, Tomasz 

Kowalski,  Dariusz Malik,  Marcin Mirosław, Grzegorz Piróg, Michał Sumioski, Andrzej 

Twardowski, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki.  

NIEOBECNI (4) Miłosz Adamczyk, Mariusz Błaszczak, Tomasz Marek Madej, Grzegorz 

Matyjasik.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LXIX/382/24 w sprawie zmian budżetu Gminy na rok 2024. 

 

Ad. pkt 13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę Wojciechów pomocy 

finansowej Powiatowi Lubelskiemu na realizację zadania pn.: „Budowa drogi dla pieszych i 

rowerów w ciągu drogi powiatowej nr 2238L Halinówka-Góra-Bełżyce w miejscowości 

Szczuczki VI Kolonia”. (Druk nr 13/2024) 

 Uzasadnienie podjęcia uchwały przedstawił Wójt Gminy – Artur Markowski. 

 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Michał Sumioski 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę 

Wojciechów pomocy finansowej Powiatowi Lubelskiemu na realizację zadania pn.: „Budowa 

drogi dla pieszych i rowerów w ciągu drogi powiatowej nr 2238L Halinówka-Góra-Bełżyce w 

miejscowości Szczuczki VI Kolonia” - druk nr 13/2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Bogusława Anna Grzelak, Stanisław Kamela, Dariusz Kołodziejczyk, Tomasz 

Kowalski,  Dariusz Malik,  Marcin Mirosław, Grzegorz Piróg, Michał Sumioski, Andrzej 

Twardowski, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki.  

NIEOBECNI (4) Miłosz Adamczyk, Mariusz Błaszczak, Tomasz Marek Madej, Grzegorz 

Matyjasik.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LXIX/383/24 w sprawie udzielenia przez Gminę Wojciechów pomocy finansowej 

Powiatowi Lubelskiemu na realizację zadania pn.: „Budowa drogi dla pieszych i rowerów w 

ciągu drogi powiatowej nr 2238L Halinówka-Góra-Bełżyce w miejscowości Szczuczki VI 

Kolonia”. 

Przewodniczący Rady zarządził kilkuminutową przerwę w obradach. Po wznowieniu 

obrad przeszedł do kolejnego porządku obrad. 

Obrady opuścili radni: Tomasz Kowalski, Dariusz Malik i Marcin Mirosław. 
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Ad. pkt 14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wojciechów na 

2024 rok. (Druk nr 14/2024) 

 Uzasadnienie podjęcia uchwały przedstawił Wójt Gminy – Artur Markowski. 

 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Michał Sumioski 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Wojciechów na 2024 rok - druk nr 14/2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Bogusława Anna Grzelak, Stanisław Kamela, Dariusz Kołodziejczyk, Tomasz 

Kowalski,  Dariusz Malik,  Marcin Mirosław, Grzegorz Piróg, Michał Sumioski, Andrzej 

Twardowski, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki.  

NIEOBECNI (7) Miłosz Adamczyk, Mariusz Błaszczak, Tomasz Kowalski,  Tomasz Marek Madej, 

Dariusz Malik,  Marcin Mirosław, Grzegorz Matyjasik.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LXIX/384/24 w sprawie w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wojciechów na 2024 

rok. 

 

Ad. pkt 15. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia sztandaru Gminy Wojciechów. 

(Druk nr 15/2024) 

Uzasadnienie podjęcia uchwały przedstawił Wójt Gminy – Artur Markowski. 

 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Michał Sumioski 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie ustanowienia sztandaru 

Gminy Wojciechów - druk nr 15/2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Bogusława Anna Grzelak, Stanisław Kamela, Dariusz Kołodziejczyk, Tomasz 

Kowalski,  Dariusz Malik,  Marcin Mirosław, Grzegorz Piróg, Michał Sumioski, Andrzej 

Twardowski, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki.  

NIEOBECNI (7) Miłosz Adamczyk, Mariusz Błaszczak, Tomasz Kowalski,  Tomasz Marek Madej, 

Dariusz Malik,  Marcin Mirosław, Grzegorz Matyjasik.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LXIX/385/24 w sprawie ustanowienia sztandaru Gminy Wojciechów. 

 

Ad. pkt 16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustanowienia herbu, flagi 

i pieczęci urzędowych Gminy Wojciechów oraz zasad ich używania. (Druk nr 16/2024) 

Uzasadnienie podjęcia uchwały przedstawił Wójt Gminy – Artur Markowski. 
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Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Michał Sumioski 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustanowienia herbu, flagi i pieczęci urzędowych Gminy Wojciechów oraz zasad ich używania - 

druk nr 16/2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Bogusława Anna Grzelak, Stanisław Kamela, Dariusz Kołodziejczyk, Tomasz 

Kowalski,  Dariusz Malik,  Marcin Mirosław, Grzegorz Piróg, Michał Sumioski, Andrzej 

Twardowski, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki.  

NIEOBECNI (7) Miłosz Adamczyk, Mariusz Błaszczak, Tomasz Kowalski,  Tomasz Marek Madej, 

Dariusz Malik,  Marcin Mirosław, Grzegorz Matyjasik.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LXIX/386/24 w sprawie zmieniającej uchwałę w sprawie ustanowienia herbu, flagi i 

pieczęci urzędowych Gminy Wojciechów oraz zasad ich używania 

 

Ad. pkt 17. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia przez Gminę Wojciechów porozumienia o 

współpracy z gminami Nałęczów, Bełżyce, Wąwolnica, Poniatowa przy realizacji inwestycji 

B2.2.2 pn. Instalacje OZE realizowane przez społeczności energetyczne, zwanej dalej 

„Przedsięwzięciem” dofinansowanej ze środków Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększania 

Odporności (KPO). (Druk nr 17/2024) 

Uzasadnienie podjęcia uchwały przedstawił Wójt Gminy – Artur Markowski. 

 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Michał Sumioski 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie zawarcia przez Gminę 

Wojciechów porozumienia o współpracy z gminami Nałęczów, Bełżyce, Wąwolnica, 

Poniatowa przy realizacji inwestycji B2.2.2 pn. Instalacje OZE realizowane przez społeczności 

energetyczne, zwanej dalej „Przedsięwzięciem” dofinansowanej ze środków Krajowego Planu 

Odbudowy i Zwiększania Odporności (KPO) - druk nr 17/2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Bogusława Anna Grzelak, Stanisław Kamela, Dariusz Kołodziejczyk, Tomasz 

Kowalski,  Dariusz Malik,  Marcin Mirosław, Grzegorz Piróg, Michał Sumioski, Andrzej 

Twardowski, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki.  

NIEOBECNI (7) Miłosz Adamczyk, Mariusz Błaszczak, Tomasz Kowalski,  Tomasz Marek Madej, 

Dariusz Malik,  Marcin Mirosław, Grzegorz Matyjasik.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LXIX/387/24 w sprawie zawarcia przez Gminę Wojciechów porozumienia o współpracy z 

gminami Nałęczów, Bełżyce, Wąwolnica, Poniatowa przy realizacji inwestycji B2.2.2 pn. 

Instalacje OZE realizowane przez społeczności energetyczne, zwanej dalej „Przedsięwzięciem” 

dofinansowanej ze środków Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększania Odporności (KPO) 
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Ad. pkt 18. Sprawy różne. 

Radne powiatu podziękowały za zaproszenie oraz łożyły życzenia z okazji zbliżających 

się świąt. 

Przewodniczący Rady również złożył życzenia. 

Do życzeo przyłączył się także Wójt. 

 

Ad. pkt. 19. Zakooczenie obrad LXIX sesji w VIII kadencji 2018 – 2023.  

Zakooczenia obrad LXIX sesji Rady Gminy Wojciechów VIII kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady – Michał Sumioski słowami: „Zamykam obrady”. 

 

 

Protokołowała:       

Anna Śmigielska       


